
Protokół Nr 3/2024

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 14 czerwca 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz radni wg za%czonycli list obecności
(za%cznik nr l i nr 2 do protokołu) oraz zaproszony gość Kierownik Referatu Inwestycji i
Rozwoju Gospodarczego Anna Sotkiewicz - Tumanik.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Paii Janusz Tomas, który po powitaniu
zaproponował następujący jego porz4dek:

1.

2.

3.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu IRG przedstawiła Komisji projekt uchwały zmieniającej
Wieloletnią Prognozę Finansową (za%cznik nr 3 do protokołu). Poinformowała, że są po
pos%:powaniu przetargowym na budowę drogi w miejscowości Wałdówko oraz relacji
Komierowo - Mała Klonia, dotyczy to też miejscowości Wilkowo, odcinek 600m. %czący
z Mała Kloiiią. W wyniku postępowania złożono 6 ofert. Najniższa oferta opiewała na
kwotę 1 596 000 zł. Kwota zabezpieczona w budżecie wynosiła 2 050 000 zł. Ze względu
na to, że wniosek był składany do Rz4dowego Funduszu Polski Ład tam była podana kwota,
do której można było zawnioskować. W wyniku postępowania złożono do wykonawcy
zapytanie, czy jego oferta nie zawiera rażąco niskiej ceny. Wykonawca odpowiedział, że
pomylił się w kalkulacji, dlatego jego oferta podlega odrzuceniu. Drugą z ofert jest oferta
na 2 231 000 zł. W związku z tym jest konieczność zabezpieczenia środków finansowych
do wysokości ofert, które zostały złożoiie w postępowaniu Nie jest to wydatek na ten rok,
tylko na przyszły. Ze względu na to, że to zadanie ma być realizowane w ciągu 14 miesięcy
w trybie zaprojektuj i wybuduj, czyli wykoiiawca musi najpierw zrobić dokumentacje
projektową na co ma 7 miesięcy. Dlatego jest taki okres, ponieważ rruisi być decyzja
środowiskowa, a to jest też czas na to żeby ten proces administracyjny prze?jść. Pan Tomas
zapytał, dlaczego musi być decyzja środowiskowa. Kierownik Referatu IRG
odpowiedziała, że ze wzg%:du na to, źe jest to droga powyżej 1 km. Zaznaczyła, że w
związku z tym, że wydatek, który będzie wkładem własnym gmina poniesie w 2025r. to
zaistniała konieczność zmiany Wieloletniej Prognozy Finaiisowej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.
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